
 
Hevossaaren osayleiskaavamuutos 
   
Kaatmk 13.09.2021 § 11  
  
 
 
Valmistelija Elinvoimapäällikkö Laura Lahti, p. 050 345 6495 

 
Hevossaaren osayleiskaavamuutos on käynnistetty maanomistajan 
hakemuksesta, kunnanjohtajan päätöksellä 3.5.2021 3/2021§. 
Kaavoituksesta on solmittu kaavoitussopimus Pyhtään kunnan ja 
maanomistajan välille (Khall 29.03.2021 §61). 
 
Osayleiskaavamuutoksen tavoitteena on aluevarauksen osittainen 
muuttaminen maa- ja metsätalousalueesta (MU) loma-asuntoalueeksi (RA) 
Pyhtään Hevossaaressa sijaitsevilla tiloilla 624-405-1-19 Solö I ja 624-405-
1-5 Solö. 

 
Alueella on voimassa Hevossaaren osayleiskaava hyv. 11.6.2001. 

 
Kaavoituskonsulttina toimii Arkkitehtitoimisto Ulla Hovi Oy. 
 
Osayleiskaavan osallistumis- ja arviointisuunnitelma sekä 
valmisteluaineisto ovat oheismateriaalina. 
 

Päätösehdotus Kaavoitustoimikunta asettaa osallistumis- ja arviointisuunnitelman sekä 
valmisteluaineiston nähtäville.   
 

Päätös Hyväksyttiin. 
 
 
Kaatmk 18.10.2021 § 14  
  
 
 
Valmistelija Elinvoimapäällikkö Laura Lahti, p. 050 345 6495 

 
Hevossaaren osayleiskaavan osallistumis- ja arviointisuunnitelma sekä 
valmisteluaineisto oli nähtävillä 29.9.–12.10.2021. Kuulemisen aikana 
jätettiin 8 lausuntoa ja 1 mielipide. Palaute on oheismateriaalina. 
 
Kaavaehdotus on laadittu kaavaluonnoksesta saatujen mielipiteiden ja 
lausuntojen pohjalta. 
 

 Kaavaselostukseen tehtiin korjauksia saatujen lausuntojen pohjalta. 
 
Kaava-asiakirjat ovat oheismateriaalina. 
 

Päätösehdotus Kaavoitustoimikunta esittää kunnanhallitukselle, että se asettaa 
Hevossaaren osayleiskaavaehdotuksen nähtäville. 
 

Päätös Hyväksytiin. 
 



 
Khall 25.10.2021 § 191    
784/10.02.02/2020    
 
 
Valmistelija Elinvoimapäällikkö Laura Lahti, p. 050 345 6495 

 
Päätösehdotus Kunnanhallitus päättää, että Hevossaaren osayleiskaavaehdotus asetetaan 

nähtäville. 
 

Päätös Esittelijän liitteeseen 3 tekemä muutos on huomioitu pöytäkirjassa.  
 
Asian käsittelyn aikana Raul Lehto esitti Tuulikki Akselsin, Kari Huovilan 
ja Kim Rosqvistin kannattamana, että kaavoitusprosessi keskeytetään.  
 
Kunnanhallitus hyväksyi Raul Lehdon esityksen yksimielisesti.  
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että kunnanhallitus piti neuvottelutauon asian 
käsittelyn aikana klo 18.30-18.44. 


